Published Online May 2024 in Hans (https://www.hanspub.org/journal/hjcet)

TABLE OF CONTENTS

目 录

基于 RhB@ZIF-8 比率型荧光传感器的制备及其在环境检测方面的应用研究	
Preparation of Ratio Fluorescence Sensor Based on RhB@ZIF-8 and Its Application	
in Environmental Detection	
郭玉洁,蔡博文,徐环,张茂峰	147
四氧化三铁原位修饰石墨烯复合材料的理化性能调控及应用	
Regulating the Electrochemical Performance of <i>In-Situ</i> Modification Graphene	
Composite Materials with Fe ₃ O ₄ and Applications	
葛虎,杨致远,康子豪,高青焕,王世畅	157
含吡嗪-2-羧酸的锌和钴同构配合物的合成、表征与性质研究	
Isostructural Complexes (Zinc and Cobalt) of Pyrazine-2-Carboxylic Acid Ligand:	
Synthesis, Characterizatin and Properties	
郭铭成,陈美娟,谷长生,郝晓敏	168
活性炭协同表面活性剂降低污泥含水率的探讨	
Exploration on the Synergistic Effect of Activated Carbon and Surfactants	
on Reducing Sludge Water Content	
黄杰特,崔展彰,汪明志,陈健新,陈杰,林洁丽	180
染料废水处理技术	
Dyes Wastewater Treatment Technology	
苗长瑞,李可妮,黄文俊	187
水性聚氨酯改性及应用进展	
Development of Modification and Application of Waterborne Polyurethane	
张建宏	201
城市固废垃圾热解气化制氢技术研究及进展	
城市回放垃圾燃解(化闸垒议外训元及左旋 Research and Progress on Hydrogen Production Technology through Pyrolysis	
Gasification of Urban Solid Waste	
程健,宫玉柱,李维虎,李丹丹,陶文娟	211